
Vergadering ouderraad 18-09-2023

Aanwezigen: Kim Moens, Laura Vande Reyde, Sylvie De Meyer, Ine Taccoen, Pieter-Jan Drouillon,

Liesbeth Lermytte, Nick Rombout, Sofie Siongers, Sophie Nuyts, Dirk, Lize Verbeke, Sophie Achten

An wouters (schepen van onderwijs), Karin Bunckens, juf Hanneke, juf Béné, juf Peggy

Afwezig: Lien Geutjens, Jana Wittemans, Mathieu De Ruyver

1. Toelichting An Wouters (schepen van onderwijs)

- Algemeen beleid:

o steeds bereikbaar en beschikbaar via mail

o STEM- academie: Lubbeek LAB, in Linden veel interesse voor

o zomerschool in Lubbeek georganiseerd in de grote vakantie

o Herinneringseducatie: o.a. inzetten op deelname aan de viering rond 11

november. Schepen vraagt of er opnieuw een groepje van 5-de jaars kan

deelnemen aan de 11 november viering. De oud-strijders zouden dit erg

appreciëren.

o Afstudeerbos - boom planten door zesdejaars

- Buitenschoolse kinderopvang

o Nieuwe aanwervingen gebeurd, nog volop aan het zoeken ook.

o Half uur minder lang open: voorlopig geen opmerkingen van ouders of

ervaren moeilijkheden.

- Pleintje aan de Kerk voor de school – ontharding: stavaza

o Tweedelig stuk: deel met speelelementen en deel met hoog gras. Er wordt

ook een buitenklas ingericht.

o Huidige bomen blijven staan.

o Timing: februari/maart start van de werken, hopelijk voor paasvakantie

afgerond, bedoeling is zeker voor einde zomer.

o Nog twee andere projecten in Linden ook met speeltuigen in een latere fase.

Pleintje aan de kerk kreeg prioriteit wegens het meeste gebruikt.

o Eind september wordt het grondplan besproken op de gemeenteraad.

2. Mobiliteit – toelichting incident rond gevaarlijk verkeerssituatie ervaren door ouder na

schooltijd

- Bijna aanrijding van een leerling op de oversteekplaats op de Nachtegalenstraat (van

voetbalveld richting bos). Tijdens oversteken op het zebrapad met fiets aan de hand,

reed een auto tegen hoge snelheid rakelings voor kind van 7 jaar door. Het kind

stopte maar net op tijd door het roepen van de moeder. Dit had echter veel erger

kunnen aflopen. Betreft net nog de zone 30, maar veel automobilisten trekken daar

snel op.

- Schepen van onderwijs geeft aan de signalisatie op die locatie te laten nagaan en te

laten nagaan of dat duidelijker kan.

- Grindpad aan de parking is ook nog steeds een bekommernis. Veel wagens staan er

geparkeerd met gevaarlijke situaties voor de kinderen als gevolg. Schepen van

onderwijs neemt dat punt ook mee naar bevoegde schepen.



- Schepen van mobiliteit zal feedback bezorgen over stand van zaken na bespreking

van deze en vorige punten van de vergadering vorig schooljaar.

3. Gezocht: secretaris

- We opteren ervoor om te werken met een beurtrol en dus telkens voor de

vergadering te bevragen wie het verslag kan maken.

4. Gezocht: plaatsvervanger schoolraad

- Ine vertegenwoordigt ons in de schoolraad. Het gaat om 3 vergaderingen per jaar,

waar Ine vorig schooljaar elke keer kon bij zijn. We zoeken echter iemand die Ine haar

plaats kan innemen moest dat eens nodig zijn. Karin heeft Laura Vande Reyde als

vervanger reeds doorgegeven. Sophie Nuyts stelt zich ook kandidaat, eventueel naar

volgend jaar zeer nuttig.

5. Thema sport en spel

- Vraag ouderraad: gezien dit het jaarthema is, nood aan bv. materialen aankopen en

aanbieden aan de klassen en workshops doen (door turnleerkrachten?) over hoe je

ermee kan spelen?

- Karin en de aanwezige leerkrachten lichten toe dat er voldoende materiaal en visie

rond is:

o Op de speelplaats wordt gewerkt met een rooster: 7 vaste zones (zombiebal,

voetbal, klimrek,…) met beurtrol.

o Spelotheek: grote en kleine speelkoffer mogen alle leerlingen vrij gebruiken.

Hiervoor is geen beurtrol. Maar als het niet wordt opgeruimd, gaat het dicht

voor een week. Bij goed beheer en zorg voor materiaal komt er extra

materiaal bij. Proberen te motiveren om zorg te dragen voor materiaal.

o Voorlopig gaat het goed deze eerste weken van het schooljaar.

o Ook verschillende zones met thermoplast voor spelletjes op de speelplaats.

o Elke klas heeft 1 voetbal. De juf leidt het spel en pakt de voetbal terug mee

naar binnen. Er zijn voldoende ballen aanwezig in de school.

o Speelmaatjes: die worden aangebracht met regels van een spel, meester

Davy hangt deze in de loop van het schooljaar uit.

o Conclusie: er is dus niets nodig op dit ogenblik om aan te kopen vanuit de

ouderraad. Materiaal dat stuk zou gaan en vervangen moet worden, kan

eventueel wel gefinancierd worden vanuit de ouderraad. Dit zal worden

meegedeeld door Karin wanneer dat nuttig kan zijn.

6. Openklasdag

- Veel positieve feedback gekregen. Lekkere croques, opstelling OK, geen wachtrijen.

- Enkele verbeterpunten: toezicht op springkastelen als die in de turnzaal staan is

nodig, croques vielen nogal duur uit (mogen herbekeken worden), stand food

zichtbaarder maken met bv. banners.

- Over het algemeen wel minder volk dan vorig jaar, ook minder goed weer, maar in de

klassen zelf zijn wel veel ouders langsgekomen.

- Veel reclame rond gemaakt via sociale media en de whatsapp groepen van de

klassen.

- Springkastelen toch liefst buiten zetten bij droog weer. Zo is er meer toezicht van de

ouders zelf ook.



- Eerste uur bleef het heel kalm en stonden helpende handen vaak wat rond te

draaien. Volgende editie starten we pas om 18u als de klassen ook open zijn.

- Voor het eerst met Pelgrims gewerkt voor dranken. Toog en frigo’s een heel stuk

netter. Windowcoolers werken ook handiger (in combinatie met shift voor bijvullen

vanuit koelwagen) dan de diepe kisten. Dit schooljaar proberen we deze leverancier

verder uit. Hij werd al op de hoogte gebracht van alle data tot en met de

openklasdag.

- Openklasdag is normaal geen activiteit om geld over te houden voor de ouderraad

om sponsoring te kunnen realiseren, maar deze editie is dit wel gelukt voor een

bedrag van 575,12 euro.

7. Kalender

- Aantal bestelde kalenders is 160.

- Vorig schooljaar werden er 197 besteld dus een lichte daling. Er is dan ook een daling

in aantal gezinnen t.o.v. vorig schooljaar (van 297 gezinnen naar ongeveer 260

gezinnen).

- Zijn er kandidaten om het maken van de foto’s en samenstellen van de kalender over

te nemen van Tom? Oproep om eens na te denken over een mogelijke opvolger.

- Benaming van bericht op ouderplatform moet anders. Bij ‘kalender ouderraad’

denken sommige ouders mogelijk dat dit over iets anders gaat en bekijken het bericht

niet eens.

8. Kerstmarkt

- Op dit moment staan enkel Laura en Sofie S. in de werkgroep om de kerstmarkt voor

te bereiden. Zij vinden dit zelf voldoende gezien ze zich kunnen baseren op

voorgaand jaar, maar uiteraard mogen er nog ouders aansluiten indien ze dat

wensen.

- Kleuterjuffen vragen of de kerstmarkt vlak na school kan starten omdat anders heel

veel kleuters naar huis gaan en niet meer terugkomen (gezien dit moeilijker is met

zo’n jonge kinderen). Dit is echter krap om alles klaargezet te krijgen. De leerkrachten

zouden ook langer hun standjes moeten openhouden en er is mogelijk al veel

verkocht van knutsels voor ouders van lagere school kinderen aankomen. Dit is dus al

bij al geen betere optie. De start wordt behouden op 17u.

- Vorig jaar werd er meermaals gevraagd naar Glühwein. De werkgroep bekijkt de

mogelijkheden hiervan.

9. Helpende handen

- Leden van vorig jaar die stopten, willen graag nog mee helpen op events maar krijgen

hiervoor geen aparte vraag meer (niet meer in whatsapp groep van ouderraad).

Mogelijk is mailen om helpende hand te zijn een drempel. Bij de kerstmarkt proberen

we uit of we dit met een form kunnen doen zodat ouders zelf kunnen aanduiden

welke shift ze willen doen.

- Daarnaast ook meer persoonlijk vragen stellen aan andere ouders kan helpen om

gemakkelijker helpende handen te vinden.

- Klaarzetten hoeft niet opgedeeld te worden in taken. Gewoon bv. 10 mensen om te

helpen en dan 1 persoon die overzicht bewaart.



10. Financieel verslag

Totaal saldo vorige vergadering: € 12.712,52

Uitgaven:
materialen kleuterzwemmen € 80,10
fotoboek afscheid Evi € 29,24
traktatie leerkrachten en middagpersoneel € 29,50
fruitdag juni € 247,56
Payconiq - betalingen schoolfeest € 10,45
verlenging domeinnaam € 14,51
kosten openklasdag € 1.837,48

Inkomsten:
Trooper € 239,35
opbrengst openklasdag € 2.412,60
opbrengst kalender € 2.170,00

Stand rekening vandaag: € 12.541,43
In kassa: € 2.744,20

TOTAAL SALDO VANDAAG: € 15.285,63

o Grootouderfeest – de juffen vragen of het mogelijk is om eventueel wat materiaal

aan te kopen voor de kleuters. Ze wwerken al jaren met water voorhanden is maar

zouden nu graag wat nieuwe spullen aankopen. Ouderraad kan hier zeker sponsoren.

Budget wordt elk jaar voorzien maar werd laatste jaren dus niet gebruikt. De juffen

kunnen doorgeven wat ze nodig hebben.

11. Varia

- Mixen van de klassen: voorlopig positieve reacties ontvangen van de ouders en

kinderen, wordt verder gemonitord.

- Parkeren van de bussen bij activiteiten: soms staan deze foutief op de kiss en ride,

hoewel de school wel telkens op voorhand vraagt op het plein voor de kerk te

parkeren. Dit is niet altijd uit slechte wil. De verkeerssituatie is voor de chauffeurs

niet altijd even duidelijk hoe ze op het pleintje kunnen geraken en sommige bussen

geraken moeilijk gedraaid op het kerkplein. Indien de school het op voorhand weet

dat ze op de kiss en ride zullen staan en dit voor hinder kan zorgen, zullen ze dit op

voorhand trachten te communiceren aan de ouders.



- Mailverkeer: er wordt gemeld dat de ouders soms de avond op voorhand nog een

mail krijgen om de volgende dag iets te doen, mee te brengen,… Zou het mogelijk

zijn aandacht te hebben voor meer bundeling en op voorhand te communiceren?

Karin licht toe dat er sinds dit schooljaar een recht is op deconnectie voor zowel

leerkrachten als ouders. Mails die gestuurd worden na 20u worden niet meer

verwacht gelezen te zijn. Dit zowel door ouders als door leerkrachten.

- Verloren voorwerpen die gelabeld zijn:

Karin en de aanwezige leerkrachten lichten toe welke inspanningen ze al leveren om

zoveel mogelijk voorwerpen terug bij de juiste eigenaars te krijgen.

Periodiek staan de verloren voorwerpen buiten aan de poort.

Voor ouders van kinderen die naar de opvang gaan, is er sinds dit jaar ook

mogelijkheid om in de bakken te kijken in de gang wanneer de kinderen worden

gebracht of opgehaald.

Voor ouders van kinderen die niet naar de opvang gaan, mag steeds gevraagd worden

aan de leerkracht aan de poort om eens in de bakken met verloren voorwerpen te

gaan kijken na schooltijd.

Daarnaast worden er ook reeds inspanningen geleverd om de verloren voorwerpen

,waar een naam op staat, bij de eigenaar terug te brengen. Juf Béné probeert, samen

met de zesdejaars, op het einde van het schooljaar alle verloren voorwerpen met

label terug te bezorgen in de klassen. Vorig schooljaar deden ze dit op 28 juni.

Voorwerpen die er nog bijkomen de laatste 2 schooldagen worden niet meer actief

terugbezorgd.

- Suikerrijke traktaties verjaardagen:

Een ouder maakt de bedenking dat er vaak suikerrijke traktaties uitgedeeld worden

bij verjaardagen bij de kleuters. Dit is vooral een probleem op het einde van het

schooljaar, wanneer alle kinderen die jarig zijn in de vakantie worden gevierd. Dan is

het soms iedere dag ijs, snoep, chips. Zijn hier richtlijnen rond?

Karin licht toe dat ze zoveel mogelijk gezonde traktaties trachten te promoten. Ze zal

bekijken hoe ze dit nog meer onder de aandacht kan brengen.

- (her) Inrichting en verloop van de speelplaats: zal worden behandeld op de volgende

vergadering van de ouderraad.

Volgende vergadering op maandag 20 november om 20u15!


